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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Naar aanleiding van het persbericht van de wijkraad Brouwhuis getiteld “Geen aantasting van de 
Brouwhuissche Heide” hebben wij als fractie van D66 Helmond de volgende vragen: 
1. Hoe kan het dat een van de partijen, namelijk de wijkraad Brouwhuis, zich genoodzaakt voelt om het 

overleg stop te zetten? 
2. Wat is vanuit de gemeente het beoogde resultaat van het overleg geweest?  
3. Er ligt nog steeds een convenant met een drietal appellanten waarin is opgenomen, dat de 

gemeente niet over zou gaan tot kap in ruil voor het niet doorzetten van een rechtszaak bij de Raad 
van State. Is er ook met hen overleg geweest?  

4. Bent u met ons eens dat de gemeente dit convenant juridisch gezien niet eenzijdig op kan zeggen? 
Zo nee, kunt u dit toelichten? 

5. Is de gemeente met ons eens dat de situering van bedrijventerreinen met een zware milieucategorie, 
in de buurt van woonwijken, een risico vormt voor de gezondheid van de inwoners van Helmond? 
Kunt u dit toelichten? 

6. Is de gemeente bereid met de reeds gevestigde bedrijven in gesprek te gaan om samen te werken 
aan een toekomstige afwaardering van de milieucategorieën door het gebruik van schonere en 
duurzamere middelen en machines? 

7. Tijdens een bijeenkomst van Brouwhuis belang (d.d. 20 februari 2018) is door een van de 
aanwezigen aangegeven, dat er reeds bedrijven zijn geweigerd op het BZOB door het huidige 
college. Is het waar dat er al bedrijven zijn geweigerd op het BZOB gedurende deze raadsperiode. 
Zo ja, op welke grond? 

8. Kunt u ons voorzien van een overzicht van het aantal bedrijven per milieucategorie op het BZOB 
terrein op dit moment? 

 
Uw antwoorden zien wij met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
namens de fractie van D66 Helmond    
Gaby van den Waardenburg, fractievoorzitter 
 
 

Deze vragen zijn beantwoord via raadsinformatiebrief 58-2018 
 


